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ZAPYTANIE 

dotyczy: ulicy Piotra Skargi 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

Znajdująca się na poznańskim Górczynie ulica Piotra Skargi nie stanowi dobrej wizytówki tej 

dzielnicy i wymaga uwagi władz miasta. 

Nawierzchnia wspomnianej ulicy jest w wyjątkowo złym stanie, odznacza się obecnością wielu 

kolein i nierówności.  

Ulica Piotra Skargi nie jest wprawdzie główną ulicą, jednak z uwagi na usytuowanie przy niej 

kilku bloków mieszkalnych, jest codziennie uczęszczana przez dziesiątki mieszkanek  

i mieszkańców Górczyna – zarówno samochodami, jak i rowerami, a jej obecny stan wpływa 

znacząco nie tylko na komfort jazdy, ale także na bezpieczeństwo poruszających się tamtędy 

osób. Niestety, wygląd ulicy wpływa także znacząco na estetykę i odbiór wizualny tej okolicy. 

W związku z powyższym, zwracam się z pytaniem, czy planowany jest remont nawierzchni 

ulicy Piotra Skargi i jeśli tak, to w jakim terminie? 

 

 

    Z wyrazami szacunku,  

        Zuzanna Bartel 

      Radna Miasta Poznania 

 

 


